

- Consumers Association of Canada;
- Canadian Anaesthetists Association.

2. That, subject to the Chairman's discretion, witnesses be invited to appear also on the following dates:

- Friday morning, February 17;
- Monday, February 20 and
- Tuesday, February 21;
- evening sittings on Tuesday, February 14 and Thursday, February 16;
- any other sittings as necessary.

3. That written briefs be forwarded to the Committee by Thursday, February 23.

On motion of Mr. Epp, it was agreed,—That recommendation 2 of the Second Report be amended by deleting the words "any other sittings as necessary" and substituting therefor "any other sitting up to Thursday, February 23 as necessary".

On motion of Mr. Breau, the First and Second Reports of the Sub-committee on Agenda and Procedure, as amended, were concurred in.

At 12:10 p.m., the Committee adjourned until 3:30 p.m.

AFTERNOON SITTING

(4)

The Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs met at 3:35 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Weatherhead, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Blaikie, Breau, Epp, Halliday, Miss MacDonald (*Kingston and the Islands*), Messrs. McCauley, Schroder and Weatherhead.

Other Members present: Messrs. Foster and Lang.

Witnesses: From the Ontario Medical Reform Group: Dr. Michael Rachlis, Director, Ontario Health Coalition; Dr. John Frank; Dr. Fran Scott and Dr. Joel Lexchin, Members of the Steering Committee.

The Committee resumed consideration of Bill C-3, An Act relating to cash contributions by Canada in respect of insured health services provided under provincial health care insurance plans and amounts payable by Canada in respect of extended health care services and to amend and repeal certain Acts in consequence thereof.

The witnesses made statements and answered questions.

At 5:10 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

- Association des consommateurs du Canada;
- Canadian Anaesthetists Association.*

2. Que, à la discrétion du président, les témoins soient invités à comparaître également aux dates suivantes:

- Le vendredi 17 février, en matinée;
- Le lundi 20 février et le mardi 21 février;
- En soirée, le mardi 14 et le jeudi 16 février;

—à toute autre séance au besoin.

3. Que le Comité ait en main les mémoires au plus tard le jeudi 23 février.

Sur motion de M. Epp, *il est convenu*,—Que la deuxième recommandation du deuxième rapport soit modifiée par la substitution des mots «à toute autre séance, au besoin, jusqu'au jeudi 23 février» aux mots «à toute autre séance au besoin».

Sur motion de M. Breau, les premier et deuxième rapports du Sous-comité du programme et de la procédure ainsi modifiés sont adoptés.

A 12 h 10, le Comité interrompt les travaux jusqu'à 15 h 30.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

(4)

Le Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales se réunit, ce jour à 15 h 35, sous la présidence de M. Weatherhead (*président*).

Membres du Comité présents: MM. Blaikie, Breau, Epp, Halliday, M^{lle} MacDonald (*Kingston et les Îles*), MM. McCauley, Schroder et Weatherhead.

Autres députés présents: MM. Foster et Lang.

Témoins: Du «Ontario Medical Reform Group»: D^r Michael Rachlis, directeur, «Ontario Health Coalition»; D^r John Frank; D^r Fran Scott et D^r Joel Lexchin, membres du Comité directeur.

Le Comité reprend l'examen du projet de loi C-3, Loi concernant les contributions pécuniaires du Canada aux services de santé assurés pris en charge par les régimes provinciaux d'assurance-santé et les montants payables par le Canada pour les programmes de services complémentaires de santé, et modifiant certaines lois en conséquence.

Les témoins font des déclarations et répondent aux questions.

A 17 h 10, le Comité suspend les travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Maija Adamsons

Clerk of the Committee